
PROTOKÓŁ NR XXV/08
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

10 listopada 2008 roku
o godz. 10.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie.

W sesji uczestniczyli:
•radni Rady Miejskiej w Bojanowie (nieobecny radny Piotr Nadzieja),
•Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, Radca Prawny,
•kierownicy referatów i zakładów budżetowych, 
•sołtysi wsi (nieobecni: sołtys Czechnowa Stanisław Talarowski, sołtys Giżyna Leszek Tymniuk, 
sołtys Szemzdrowa Dariusz Polaszek, sołtys Zaborowic Maciej Baryga),
•członkowie Izby Rolniczej, p. Łucjan Wojciechowski (nieobecny p. Marcin Mróz), 
•przedstawiciele zarządów rad osiedlowych,
•przedstawiciele lokalnych mediów- Joanna Miśkowiak „Życie Rawicza”,
•pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 Anna Adamczak. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia XXV  sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Powitał wszystkich uczestników sesji; po czym stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 
uczestniczy 14  radnych (nieobecny radny Piotr Nadzieja),  jest ona zatem władna obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt 2. Przedstawienie porządku obrad XXV  Sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący obrad Stanisław Tomiczak zadał pytanie : „ czy są inne wnioski w sprawie 
przedstawionego przy zawiadomieniach porządku obrad?” 
W związku z tym, iż do porządku obrad nie wniesiono żadnych wniosków porządek XXV sesji 
Rady Miejskiej przedstawia się następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXV  Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr XXIV/08 z sesji odbytej w dniu 30 września 2008 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

          w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

          zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) ustalenia stawek podatku od nieruchomości,
2) zwolnienia od podatku od nieruchomości gruntów zajętych pod składowisko 

odpadów w Sowinach,
3) obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 q przyjmowanej jako podstawa do naliczenia 

podatku rolnego na 2009 rok,



4) ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania,
5) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych,
6) zmiany Uchwały Nr XXIII/177/08 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 sierpnia 

2008 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „I etap – budowa 
sieci kanalizacji sanitarnej Trzebosz – Zaborowice i Trzebosz – Czechnów”,

7) kalkulacji jednostkowej dla celów udzielenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,

8) celowości modernizacji dróg gminnych położonych w obrębie wsi Zaborowice, 
Gołaszyn i miasta Bojanowa,

9) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 
szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw,

10) ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli 
wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Szkoły Podstawowej im. Bł. 
Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie, Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera 
w Golinie Wielkiej, Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy 
w Gościejewicach oraz Gimnazjum im. Generała Dezyderego Chłapowskiego 
w Bojanowie,

11) ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli 
wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Przedszkola w Bojanowie 
i Trzeboszu,

12) ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli 
wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Bojanowie,

13) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na terenie gminy Bojanowo na rok 2009,

14) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy 
Bojanowo na rok 2009,

15) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 2 
położonego w Bojanowie przy ulicy Dworcowej 9,

16) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych 
położonych w Bojanowie przy ulicy Podgórnej 11,

17) zmiany Uchwały Nr XXIX/207/05 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 
2005 roku w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bojanowo,

18) określenia warunków i trybu wspierania finansowego rozwoju sportu 
kwalifikowanego na terenie gminy Bojanowo,

19) przyjęcia programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2009,

20) wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do Samorządowego Funduszu 
Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu,

21) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 
z przykanalikami w Golinie Wielkiej, Golince i m. Bojanowo 
w ulicy: Norwida i Słowackiego”,

22) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 
z przykanalikami we wsi Zaborowice, Czechnów i Giżyn”

23) zmian w  budżecie gminy na 2008 rok.
      8.     Odpowiedzi na zapytania radnych.
      9.     Wolne głosy i wnioski.
    10.      Zakończenie.



Do  pkt 3. Przyjęcie protokółu Nr XXIV/08 z dnia 30 września 2008 roku.

W związku tym, iż do protokołu sesji Nr XXIV/08 z dnia 30 września 2008 roku nie wniesiono 
żadnych uwag pisemnych i  ustnych przewodniczący  obrad zaproponował, aby powyższy protokół 
przyjąć bez odczytywania. Za propozycją przewodniczącego Rady zagłosowało 
14 radnych (jednogłośnie), w związku z powyższym protokół Nr XXIV/08 z dnia 30 września 2008 
roku przyjęto jednogłośnie bez odczytywania. 

Do pkt 4. Zapytania radnych.

Jako pierwszy głos zabrał radny Jan Kubis zadając następujące pytania:
−„Czy asfalt w Trzeboszu jest już oddany do użytku ponieważ stoi na asfalcie woda oraz za nisko   

   umieszczone są studzienki?”
−„Czy będzie zamontowany próg zwalniający na ulicy Mylnej?”
−  Radny Jan Kubis wnioskował także o przestawienie uruchamiania się lamp w Sowinach. 
Więcej pytań nie było. 

Do pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Stanisław Tomiczak poinformował Radę, że dokonał  analizy oświadczeń 
majątkowych. W terminie do 30 października każdego roku jest zobowiązany przedstawić radzie 
gminy informacje o:

1) osobach, które nie złożyły oświadczeń majątkowych lub złożyły je po terminie,
2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach wraz z ich opisem 
    i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia,
3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi 
     w analizowanych oświadczeniach majątkowych.

Przewodniczący poinformował także o tym, iż:
            1) wszyscy radni złożyli oświadczenie majątkowe w ustawowym terminie tj. do 30 kwietnia 
                2008 roku,

 2) po dokonaniu analizy przez przewodniczącego rady oświadczenia zostały wysłane dnia 
     26 czerwca 2008 roku do Urzędu Skarbowego w Rawiczu,
3) Naczelnik Urzędu Skarbowego w Rawiczu pismem znak PD/072 – 21/08 z dnia 22  
    października 2008 roku przedstawił wnioski wynikające z analizy oświadczeń  
     majątkowych.

Urząd  Skarbowy  w  Rawiczu  stwierdził  „przypadki  niewypełnienia  poszczególnych  rubryk 
składanych oświadczeń w części nieruchomości”. I tak:

- p. Krzysztof Przewłocki – brak określenia wartości gospodarstwa rolnego,
- p. Jan Kubis – brak podania powierzchni gospodarstwa rolnego,
- brakuje kopii zeznania podatkowego u p. Krzysztofa Przewłockiego.

Wymienione osoby zobowiązuję do wyjaśnienia i uzupełnienia braków w swoich oświadczeniach 
majątkowych w drodze bezpośredniego kontaktu z Urzędem Skarbowym w Rawiczu. 

Analizy  oświadczenia  majątkowego  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Burmistrza 
Bojanowa dokonuje Wojewoda Wielkopolski.
Oświadczenia  majątkowe  burmistrza  i  przewodniczącego  rady  zostały  złożone  w  ustawowym 
terminie i przesłane do Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.
Wojewoda Wielkopolski pismem WN.V-1.0046-421/8 z dnia  24 września 2008 roku przedstawił



wyniki analizy oświadczeń stwierdzając, że 
- Burmistrz, Pan Józef Zuter 
- Przewodniczący Rady,  Pan Stanisław Tomiczak, 
złożyli swoje oświadczenia majątkowe w terminie i nie stwierdzono w nich nieprawidłowości.

W dalszej  części  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  przedstawił  informacje 
o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym od dnia 30 września do 09 listopada 2008 
roku, a więc:

1)Dnia 02 października w Gimnazjum w Bojanowie odbyła się uroczystość przyjęcia 125
gimnazjalistów w poczet uczniów klas pierwszych. 

2)  W sobotę 04 października  w Urzędzie Stanu Cywilnego uczestniczyłem w uroczystości 
      z okazji  50 – lecia pożycia małżeńskiego państwa Teresy i Władysława Hulickich 
      z Bojanowa.
3)  W piątek 10 października uczestniczyłem w naradzie dyrektorów i kierowników referatów 
      na temat opiniowania projektu budżetu gminy na 2009 rok.
4)  W poniedziałek 13 października uczestniczyłem w naradzie dyrektorów placówek 
      oświatowych.
5)  We wtorek z okazji święta edukacji narodowej uczestniczyłem w okolicznościowych  
      uroczystościach w Szkole Podstawowej w Golinie Wielkiej,  Gimnazjum w Bojanowie 
      i w Szkole Podstawowej w Bojanowie. W Szkole Podstawowej w  Gościejewicach radę 
      reprezentował przewodniczący komisji oświaty Franciszek Wieremiejko. Razem 
      z przewodniczącym Komisji Oświaty byliśmy również złożyć życzenia pracownikom
      placówek przedszkolnych w Bojanowie i Trzeboszu.
6) Dnia 15 października o godz. 1300 odbyło się spotkanie ze związkami zawodowymi 
     reprezentującymi nauczycieli w sprawie regulaminu wynagradzania pracowników 
     oświatowych.
7) W dniach 23 i 24 października uczestniczyłem w IX Kongresie Gmin Wiejskich. Obrady 
     odbywały się w Sali Kongresowej Pałacu Kultury i Nauki w Warszawie.
8) We wtorek 28 października uczestniczyłem w naradzie sołtysów naszej gminy. Głównym 
     tematem narady było opiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję, głównie wymiar podatku 
     na 2009 rok.
 9)  W środę 29 października uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty.
10)W czwartek 30 października od godziny 900  brałem udział w XXII Sesji Rady Powiatu   
      Rawickiego.
11)W godzinach popołudniowych uczestniczyłem w obradach Komisji Budżetowej.
12)We  wtorek  04  listopada  o  godz.  1700   uczestniczyłem  w  zebraniu  członków  rad 
osiedlowych.  
      Celem spotkania było omówienie stawek podatków lokalnych na 2009 rok.

Pytań nie było i informacja stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 



Do pkt 6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach:

Burmistrz poinformował zebranych, iż od daty ostatniej sesji Rady Miejskiej od dnia 30.09.2008 
roku wydał następujące zarządzenia:

1.ZARZĄDZENIE NR 127/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 30 września 2008 roku  w 
sprawie planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych 
zadań zleconych gminie ustawami na 2008 rok.

2.ZARZĄDZENIE NR 128/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 1 października 2008 roku 
w sprawie ustalenia stawek czynszu za 1 m2 powierzchni użytkowej lokali wchodzących        w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Bojanowo.

3.ZARZĄDZENIE NR 129/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 06 października 2008 roku 
w sprawie opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu na 2009 rok. 

4.ZARZĄDZENIE NR 130/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 14 października 2008 r. w 
sprawie powołania Komisji przetargowej na dzierżawę lokalu użytkowego położonego      w 
Bojanowie przy ul. Ratuszowej. 

5.ZARZĄDZENIE NR 131/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 14.10.2008 roku 
w sprawie: trybu przeprowadzania kontroli o której mowa w art. 187 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 30 
czerwca 2005 roku o finansach publicznych (Dz.U. z 2005 roku Nr 249 poz. 2104                z 
późn. zm.).

6.ZARZĄDZENIE NR 132/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2008.

7.ZARZĄDZENIE NR 133/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych 
zadań zleconych gminie ustawami na 2008 rok.

8.ZARZĄDZENIE NR 134/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 5 listopada 2008r. 
w sprawie powołania Komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego, w trybie „Zapytania o cenę” na dostawę obiadów dla dzieci 
w szkołach:Bojanowo. 

Ponadto pan Burmistrz- Józef Zuter poinformował o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym od 01.10.2008 do 10.11.2008r informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.
Pan Burmistrz poinformował również o oświadczeniach majątkowych. 
W nawiązaniu do art.24h ust.12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2001 roku Nr 142, poz. 1591 ze zmianami) informuję, że oświadczenia majątkowe wraz 
z zeznaniem o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2007 złożyli:



1.Ryszard Drozdowski- Zastępca Burmistrza, Sekretarz.

2.Mirosława Zamelska- Skarbnik Gminy.

3.Stefania Fiebich- Zastępca Kierownika USC.

4.Sabina Szlachetka- Andersz- Kierownik OPS.

5.Marek Dudziak- Kierownik ZWiK.

6. Tadeusz Polc- Kierownik ZGKiM.

7.Maria Biadalska- Dyrektor Biblioteki Publicznej.

8.Arkadiusz Kaczmarek- Dyrektor Domu Kultury.

9.Paweł Dudziak- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Golinie Wielkiej.

10.Leszek Stark- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bojanowie.

11.Ireneusz Młynek- Dyrektor Gimnazjum w Bojanowie.

12.Krystyna Przewłocka- Dyrektor Przedszkola w Trzeboszu.

13.Aleksandra Helińska- Dyrektor Przedszkola w Bojanowie. 

Oświadczenia majątkowe zostały złożone w wymaganym terminie. Zgodnie z wymogami ustawy 
1 egzemplarz oświadczeń majątkowych z dołączoną kopią zeznania o wysokości osiągniętych 
dochodów w 2007 roku przekazano pismem OR 0114/3/08 z dnia 26.06.2008 r do Urzędu 
Skarbowego w Rawiczu. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Rawiczu pismem PD/072-20/08 z dnia 
22.10.2008 roku przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych. 
W toku analizy stwierdzono:

−p. Arkadiusz Kaczmarek- brak podpisu na egzemplarzu dołączonym jako kopia zeznania,
−p. Leszek Stark- brak określenia wartości mieszkania,
−p. Ireneusz Młynek- brak określenia wartości gospodarstwa rolnego oraz przychodu i dochodu  z 
tego gospodarstwa. 

Sprawdzenia oświadczeń majątkowych dokonano również przez porównanie treści analizowanego 
oświadczenia oraz załączonej kopii zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 
podatkowym (PIT) z treścią oświadczeń i zeznań podatkowych z lat poprzednich.
W wyniku dokonanych czynności różnic nie stwierdzono. 
W związku z powyższym w/w zostali wezwani do usunięcia braków, co zostało wykonane. 
Oświadczenia majątkowe zostały umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej i stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 



Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 1) ustalenia stawek podatku od nieruchomości.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń do 
proponowanych  stawek  podatku.  O  wysokości  proponowanych  stawek  podatkowych  zostali 
poinformowani  sołtysi  na  naradzie  sołeckiej  dnia  28  października  oraz  mieszkańcy  miasta  na 
spotkaniu członków Rad Osiedlowych dnia 04 listopada. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwalę w sprawie ustalenia stawek 
podatku od nieruchomości na 2009 rok jednogłośnie „za” 12 radnych, (wstrzymali się od głosu 
2 radnych Leszek Janowicz oraz radna Zuzanna Lorek, nieobecny radny Piotr Nadzieja). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził,  że uchwała została podjęta i  stanowi  załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  2)  zwolnienia  od podatku od nieruchomości  gruntów zajętych  pod składowisko 
odpadów w Sowinach.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń do 
projektu uchwały. O treści uchwały zostali poinformowani sołtysi na naradzie sołeckiej dnia 28 
października oraz mieszkańcy miasta na naradzie członków Rady Osiedlowych dnia 04 listopada. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały Przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. Przewodniczący zapytał „Czy są pytania do projektu uchwały, czy 
uchwała wymaga uzupełnienia lub uzasadnienia?” Pytań nie było. Uchwała została zaopiniowana 
jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) i stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  3)  obniżenia  średniej  ceny  skupu żyta  za  1  q przyjmowanej  jako podstawa do 
naliczenia podatku rolnego na 2009 rok.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował  że  przed  posiedzeniami 
Komisji Stałych Rady odbyła się narada sołtysów. Sołtysi zaproponowali obniżenie ceny żyta do 
wysokości 39 zł za kwintal. 
Komisja  Oświaty  jednogłośnie  zaaprobowała  propozycję  wysokości  stawki  ceny  skupu  żyta 
ustalonej na naradzie sołeckiej 39 zł za kwintal. 
Komisja Budżetowa zaproponowała stawkę 38 zł za kwintal. 
Zanim przystąpiono do głosowania nad całością uchwały przeprowadzono głosowanie dotyczące 
propozycji wysokości stawki 39zł/q i 38zł/q skupu żyta za 1 kwintal. 
Przystąpiono do głosowania ceny żyta w wysokości 39zł/q za wnioskiem głosowało 10 radnych, 
4 osoby były przeciwne ( radni Leszek Janowicz, Jan Kubis, Krzysztof Skupin oraz radna Zuzanna 
Lorek,  nieobecny radny Piotr  Nadzieja).  Przewodniczący stwierdził,  że  przegłosowano stawkę 
39zł/q.  Następnie przystąpiono do głosowania nad całością uchwały obniżenia średniej ceny skupu 
żyta za 1 q przyjmowanej jako podstawa do naliczenia podatku rolnego na 2009 rok- 10 głosów 
„za”(4  osoby  były  przeciwne  radna  Zuzanna  Lorek,  radni  Jan  Kubis,  Leszek  Janowicz  oraz 
Krzysztof Skupin, nieobecny radny Piotr Nadzieja).
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 



Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 4) ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń do 
zaproponowanej stawki opłaty targowej. 
O treści uchwały zostali  poinformowani sołtysi  na naradzie sołeckiej dnia 28 października oraz 
mieszkańcy miasta na naradzie członków Rad Osiedlowych dnia 04 listopada. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej  pan 
Stanisław Tomiczak przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 5) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń do 
proponowanych stawek podatku.
O treści uchwały zostali  poinformowani sołtysi  na naradzie sołeckiej dnia 28 października oraz 
mieszkańcy miasta na spotkaniu członków Rad Osiedlowych dnia 04 listopada. 
Już  po  posiedzeniach  komisji,  po  zasięgnięciu  informacji  okazało  się,  że  można  uchwałę 
przedstawić w bardziej  prosty i  czytelny sposób.  Jednocześnie nowe rozporządzenie w sprawie 
pomocy publicznej  umożliwia  wprowadzenie  jednolitych  stawek bez  względu na  wiek  pojazdu 
i jego wpływu na środowisko naturalne; wyjaśniła pani Skarbnik- Mirosława Zamelska.  
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej  pan 
Stanisław Tomiczak przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. Uchwałę przyjęto 13 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja, wstrzymał się 
od głosu radny Krzysztof Skupin) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  6)  zmiany  Uchwały  Nr  XXIII/177/08  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  27 
sierpnia  2008 roku w sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „I etap – Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej Trzebosz – Zaborowice i Trzebosz – Czechnów”.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń.
O treści uchwały zostali  poinformowani sołtysi  na naradzie sołeckiej dnia 28 października oraz 
mieszkańcy miasta na spotkaniu członków Rad Osiedlowych dnia 04 listopada. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 



Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 7) kalkulacji jednostkowej dla celów udzielenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń.
O treści uchwały zostali  poinformowani sołtysi  na naradzie sołeckiej dnia 28 października oraz 
mieszkańcy miasta na spotkaniu członków Rad Osiedlowych dnia 04 listopada. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 8) celowości modernizacji dróg gminnych położonych w obrębie wsi Zaborowice, 
Gołaszyn i miasta Bojanowa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń.
O treści uchwały zostali  poinformowani sołtysi  na naradzie sołeckiej dnia 28 października oraz 
mieszkańcy miasta na spotkaniu członków Rad Osiedlowych dnia 04 listopada. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 9) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowy 
sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń.
Projekt uchwały został uzgodniony ze związkami zawodowymi reprezentujących nauczycieli. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 



Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  10)  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  i  wartości  jednego  punktu  do  tabeli 
wynagrodzenia  zasadniczego  dla  pracowników  Szkoły  Podstawowej  im.  Bł.  Edmunda 
Bojanowskiego w Bojanowie, Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej, 
Szkoły  Podstawowej im.  Jana Brzechwy w Gościejewicach  oraz Gimnazjum im. Generała 
Dezyderego Chłapowskiego w Bojanowie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń.
Przewodniczący poinformował że, treści uchwały zostały uzgodnione ze związkami zawodowymi 
reprezentującymi nauczycieli.
Przewodniczący Stanisław Tomiczak poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
wypracowanych na posiedzeniu komisji w dniu 21 września 2008 roku.  
Pan Jarosław Bartkowiak- Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pan Franciszek Wieremiejko- Komisja Oświaty- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  11)  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  i  wartości  jednego  punktu  do  tabeli 
wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Przedszkola w Bojanowie 
i Trzeboszu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń.
Przewodniczący Stanisław Tomiczak poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
wypracowanych na posiedzeniu komisji w dniu 21 września 2008 roku. 
Pan Jarosław Bartkowiak- Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pan Franciszek Wieremiejko- Komisja Oświaty- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  12)  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  i  wartości  jednego  punktu  do  tabeli 
wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli się za odczytywaniem tylko wiążących treści
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 



Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  13)  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na terenie gminy Bojanowo na rok 2009.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 14) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani na terenie 
gminy Bojanowo na rok 2009.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak przedstawił 
projekt uchwały w całości.  
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 15) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu mieszkalnego nr 2 
położonego w Bojanowie przy ulicy Dworcowej 9.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak przedstawił 
projekt uchwały. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 16)  udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych 
położonych w Bojanowie przy ulicy Podgórnej 11.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak przedstawił 
projekt uchwały. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 



Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 17) zmiany Uchwały Nr XXIX/207/05 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 
2005 roku w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bojanowo.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Pan Burmistrz- Józef Zuter dokonał uzasadnienia uchwały. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Przewodniczący Stanisław Tomiczak przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 18) określenia warunków i trybu wspierania finansowego rozwoju sportu 
kwalifikowanego na terenie gminy Bojanowo.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
wypracowanych na posiedzeniu komisji w dniu 21 września 2008 roku.
Pan Jarosław Bartkowiak- Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pan Franciszek Wieremiejko- Komisja Oświaty- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak zapytał czy 
odczytywać cały projekt uchwały? Czy odczytać tylko wiążące treści uchwały? 
Radni  jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli  się za odczytywaniem tylko wiążących treści 
uchwały. Następnie projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto 12 głosami „za” wstrzymali się od głosu radny Maciej Jagodziński 
i Jan Mardas (nieobecny radny Piotr Nadzieja) i stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 19) przyjęcia programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność        pożytku publicznego na rok   
2009.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak przedstawił 
projekt uchwały. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 



Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 20) wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do Samorządowego Funduszu 
Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak poprosił przewodniczących komisji  stałych Rady Miejskiej 
o wyrażenie opinii o omawianym projekcie uchwały. 
Pan Jarosław Bartkowiak- Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pan Franciszek Wieremiejko- Komisja Oświaty- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto 12 głosów „za” (jeden głos przeciw radny Jan Kubis, radny Jan 
Mardas wstrzymał się od głosu, nieobecny radny Piotr Nadzieja) i  stanowi  załącznik nr 24  do 
niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 21) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji 
sanitarnej z przykanalikami w Golinie Wielkiej, Golince i m. Bojanowo 
w ulicy: Norwida i Słowackiego”.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak przedstawił 
projekt uchwały.
Pan Burmistrz- Józef Zuter uzasadnił zmiany w zakresie inwestycji budowy kanalizacji sanitarnej 
z przykanalikami wynikająca między innymi z: wyższej wartości kosztorysowej niż ta na, której 
obecnie działaliśmy; poinformował jednocześnie, iż prace z 2009/2010 roku zostaną przełożone na 
rok 2011. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  22)  zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn.  „Budowa  kanalizacji 
sanitarnej z przykanalikami we wsi Zaborowice, Czechnów i Giżyn”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Stanisław Tomiczak przedstawił 
projekt uchwały.
Pan Burmistrz- Józef Zuter uzasadnił zmiany w zakresie inwestycji budowy kanalizacji sanitarnej 
z  przykanalikami,  informując  jednocześnie,  że  zrezygnowano  z  budowy  kanalizacji  sanitarnej 
w miejscowości Giżyn. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 



Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 23) zmian w  budżecie gminy na 2008 rok.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść  przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały pan Przewodniczący przedstawił projekt 
uchwały. 
Szczegółowego uzasadnienia projektu uchwały dokonała pani Skarbnik Mirosława Zamelska. 
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja) 
i stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Po przedstawieniu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok salę opuściła pani 
Joanna Miśkowiak przedstawiciel lokalnych mediów Życie Rawicza. 

Do pkt 8. Odpowiedzi na zapytania radnych.

Pan Burmistrz- Józef Zuter udzielił odpowiedzi na zadane pytania przez radnego Jana Kubisa. 
Poinformował,  że  prace  drogowe  w  Trzeboszu  po  zakończeniu  budowy  kanalizacji  sanitarnej 
zostały wykonane, wymieniono krawężniki i położono jeszcze jedną warstwę asfaltu. 

Radny Krzysztof  Przewłocki  poinformował  także,  że  kontaktował  się  z  panem Lipowczykiem, 
który poinformował, że będą zamontowane dodatkowe studzienki, które usuną wodę z asfaltu. 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi także na drugie pytanie radnego Jana Kubisa, dotyczące progu 
zwalniającego na ulicy Mylnej. Poinformował, że w tym roku zamontowano 3 progi zwalniające 
między innymi na ulicy 17-go Stycznia oraz przy Szkole Podstawowej w Gościejewicach i w tym 
roku już nie przewiduje kolejnych progów zwalniających.

Pan Burmistrz  udzielił  odpowiedzi  w sprawie  regulacji  lamp w Sowinach,  informując,  że były 
regulowane  i  sprawdzane  lampy  w  Sowinach.  Jednocześnie  informując,  że  należy  ostrożnie 
podchodzić  do  sprawy regulacji  lamp  ponieważ  związane  jest  to  z  kosztami  oraz  zależne  od 
zmienności pogody.

Sołtys wsi Sowiny Andrzej Biernat poprosił o nie regulowanie lamp ze względu na bezpieczeństwo 
poruszania się mieszkańców. Zaznaczył jednocześnie, iż lampy włączają się w odpowiednim czasie. 

Do pkt 9. Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący  Rady pan  Stanisław  Tomiczak  poinformował  o  spotkaniu  na  Kongresie  Gmin 
Wiejskich oraz szczegółowo zapoznał z jego przebiegiem. 

Radny  Franciszek  Wieremiejko  złożył  wniosek  do  Burmistrza  oraz  pani  Dyrektor  Szkoły 
Podstawowej  w  Gościejewicach  o  modernizację  boiska  szkolnego.  Zaznaczył  jednocześnie,  że 
obecny stan boiska nie spełnia wymogów do prowadzenia lekcji wychowania fizycznego.

Głos zabrała pani Dyrektor Szkoły w Gościejewicach Bogumiła Woźniak informując, że budżet 
planuje  się  z  umiarem.  W budżecie  zaplanowała  przede  wszystkim  wymianę  okien  ale  jeżeli 
zostaną finanse można zrealizować modernizację boiska szkolnego. Pani Dyrektor pokreśliła, że 
liczy  się  z  dużymi  kosztami  ponieważ  zakup  sprzętu  min.  atestowane  bramki,  kosze  do  gry 
w koszykówkę czy modernizacja bieżni do skoku w dal będzie dużo kosztować. Poinformowała 



jednocześnie, że przygotowanie terenu pod boisko będzie wykonane ze środków własnych dzięki 
pozyskaniu sponsorów. 

Pan Burmistrz poinformował, że projekt budżetu na 2009 rok Szkoły Podstawowej 
w Gościejewicach nie został zmniejszony. 

Pan  Tadeusz  Polc  Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  poinformował 
zebranych  o zbiórce sprzętu elektronicznego i elektrycznego. Zaapelował o nagłośnienie tej sprawy 
po wioskach na terenie Gminy, jednocześnie poinformował o przyjmowaniu makulatury. 
Pan Burmistrz zaznaczył, że zbiórka jest nieodpłatna. 

Pan Burmistrz na zakończenie zaprosił wszystkich zebranych na uroczystość w dniu11 listopada- 
Święta Niepodległości. 

Do pkt 10. Zakończenie.

W związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  sesję  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  zakończono 
o godzinie 13.25        

protokolant:
Piotr Woźniak 


